
	

	
Styrelsemöte	och	arbetsmöte							
Tid:								 2017-08-15	19.00	-20.30							
Plats:																						Scoutlokalen							
Närvarande:									Tove	Haugen	Pihl,	Rolf	Pihl,	Arne	Svensson,		Robert	Malmsjö,	Anders	Larsson,									
Valto	Pedersen	och	Lennart	Björk		
	
						

Anteckningar.									

Mötet	öppnades	av	Rolf	Pihl								
	
Dagordningen	fastställs					
	
Föregående	mötesprotokoll	gås	igenom									
	
Medlemsläge	och	ekonomi	-	oförändrad,	217	medlemmar.		
	
Spritan	–	Vi	enades	om	att	bjuda	in	ägaren	till	ett	vårt	möte	i	september.	Arne	kontaktar	ägaren.	
	
Järnvägen	–	Inget	nytt	om	Samrådet	som	Trafikverket	och	Kommunen	kommer	att	bjuda	in	till.		
	
Hemsidan/	Facebook	–	Anders	tar	kontakt	med	Eva	Zander.	Anders	skall	hjälpa	till	att	uppdatera	
vår	hemsida.		Han	kommer	även	att	kontakta/uppdatera	Johan	Ragnar,	som	lägger	ut	information	
om	vår	byaförening	på	facebook.		

	
Stipendium	–	Rolf	och	Eva	Zander	kontaktar	stipendiaten	efter	septembermötet.	Stipendiet	
överlämnas	på	Duvestubbedagen	i	april	2018	eftersom	Ödåkradagen	är	inställd	2017.	
	
Övrigt	-	Anders	kom	med	en	”lista”	på	vad	föreningen	kan	engagera	sig	i	för	att	få	fler	medlemmar.	
På	möte	i	september	skall	vi	göra	en	skrivelse	till	Skånetrafiken	att	bussarna	matchas	bättre	med	
tågen,	så	att	man	kan	åka	tåg	till	Ödåkra	och	byta	buss	resp	tvärt	om.	Vi	skall	även	skriva	ner	några	
punkter	föreningen	tänker	engagera	sig	i,	och	dela	ut	denna	info	till	nyinflyttade	i	Ödåkra.			
	
Mötet	avslutas,	nästa	möte	är	den	19	september	kl.	19:00						
	
Vid	anteckningarna		

	
Tove	Haugen	Pihl								

 	

 	 	


